



ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl. 11:59

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Fredrik Selin vald till ordförande
Isabella Backman vald till sekreterare
Simon Andersson vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har inte publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis
hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Fredrik Selin, Ida Karlsson, Ida Nygren,
Isabella Backman, Karolina Lundin, Nellie Hansen, Nelly
Cedergren, Simon Andersson, Suzette Finne

Medlemmar:

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING



Dagordning

Dokumentdatum: 2024-09-02

Utskriftsdatum: 2024-09-15

- **Ordförande**

- Chillgrill
- Märkesförsäljning
- Skickat in paper

- **Vice ordförande**

- Kontakt med företag
- Beställning av A-kit
- Möte om A-kit

- **Ekonomiansvarig**

- Märkesförsäljning

- **Utbildningsansvarig**

- **Eventansvarig**

- **Resansvarig**

- **Informationsansvarig**

- **Administrationsansvarig**

- **Näringslivsansvarig**

- Kontakt med företag
- Beställning A-kit
- Möte om A-kit



§ 10. DISKUSSION

A-Kit

- Lägg ut på hitract idag för att ta in beställningar, lägg ut information om innehållet
- A-kit kostar för kårmedlemmar 870 kr och icke-kårmedlemmar 1000kr.
- 35 A-kit, betalningen sker vid uthämtning. Om alla kit inte säljs kan vi eventuellt kolla med öppen ingång när de börjar
- Valt varor med bra kvalitet till kätten vilket resulterar i att priset är något högre än tidigare. Men vi har fått rabatter och kitet är billigare i jämförelse med om man skulle köpa varorna själv.
- Beställ från Amazon idag

A-grill

- Hur mycket kommer maten att kosta och vad blir vår budget?
- Boka grill
- Datum för A-grill, 11 september på kvällen
- Vem gör vad? Finns en att göra lista med ansvarsområden

Fadderprojektet

- Ett förslag är att grilla tillsammans, vi kan använda det som blir över från A-grillen och köpa till det som behövs

Sten ordförande vill ha hjälp med att göra ett inlägg om föreningshänget på fredag

Utskott

- Fundera mer på vilka utskott vi vill ha till Arktis
- Hur vi lägger ut information om detta, ett formulär är påbörjat
- Söka flera utskott samtidigt

Kontakt med företag för lunchföreläsningar



§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

Vill vi i Arktis investera i något nytt utomhusspel utöver kubb?
- Vi kan fundera på saken

Vi har två programråds representanter för arkarna, men behöver för samhällsbyggarna, ska ett inlägg göras angående detta?

Kolla om vi ska och vill skaffa linked-in

§ 12. BESLUT

§ 13. NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 11 September kl. 12:00 i E-huset.

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat kl. 12:52